

Title (en)

METHOD FOR MARKING AND IDENTIFYING SKIN

Title (de)

VERFAHREN ZUR MARKIERUNG UND IDENTIFIZIERUNG EINER HAUT

Title (fr)

PROCÉDÉ DE MARQUAGE ET D'IDENTIFICATION D'UNE PEAU

Publication

EP 3945137 A1 20220202 (DE)

Application

EP 20188362 A 20200729

Priority

EP 20188362 A 20200729

Abstract (en)

[origin: MX2021009115A] A method for marking and identifying a skin (1) is shown, wherein an identification code (2) is provided on the skin (1), the identification code (2) has holes (3) that completely penetrate the skin (1) and form the identification code (2). To increase the reliability of the method, it is suggested that elongated holes (3.1, 3.2) be inserted into the skin (1) to form the identification code (2), each hole extending along a longitudinal direction (4.1, 4.2.), with at least two elongated holes (3.1, 3.2) that are introduced into the skin (1) with their longitudinal directions (4.1, 4.2) normal to each other.

Abstract (de)

Es wird ein Verfahren zur Markierung und Identifizierung einer Haut (1) gezeigt, bei dem ein Identifizierungscode (2) in der Haut (1) vorgesehen wird, wobei der Identifizierungscode (2) Löcher (3) aufweist, welche die Haut (1) vollständig durchdringen und den Identifizierungscode (2) bilden. Um die Zuverlässigkeit des Verfahrens zu erhöhen, wird vorgeschlagen, dass zur Bildung des Identifizierungscodes (2) Langlöcher (3.1, 3.2) in die Haut (1) eingebracht werden, welche sich jeweils entlang einer Längsrichtung (4.1, 4.2) erstrecken, wobei zumindest zwei Langlöcher (3.1, 3.2) mit ihren Längsrichtungen (4.1, 4.2) normal zueinander in die Haut (1) eingebracht werden.

IPC 8 full level

C14B 5/00 (2006.01); **C14B 1/56** (2006.01); **C14B 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

C14B 1/56 (2013.01); **C14B 5/00** (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 8501299 A1 19850328 - NORDISK LAEDERFORSKNINGSRAOD T [DK]
- EP 3269829 A1 20180117 - SLCR LASERTECHNIK GMBH [DE]

Citation (search report)

- [YA] WO 0067966 A1 20001116 - GER ELETTRONICA S R L [IT], et al
- [YA] US 2001011682 A1 20010809 - COSTIN DARRYL J [US], et al
- [A] CN 102952906 A 20130306 - GER ELETTRONICA S R L

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3945137 A1 20220202; MX 2021009115 A 20220131

DOCDB simple family (application)

EP 20188362 A 20200729; MX 2021009115 A 20210729